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Ad. 1 Godkendelse af dagsorden 

 Godkendt  

  

 
 

Ad. 2 Godkendelse af referat fra 11-02 

 Rettelse Daniel N. Hansen. Godkendt 

  

 
 

Ad. 3 Merit- og dispensationsansøgninger 

 Behandlede sager siden sidst blev gennemgået. 
3.1 Ansøgning om udlandsophold fra en BAIT4 studerende - afventer overgangsordning. 
3.2 Ansøgning om optagelse på Datalogi uddannelsen fra 4 BAIT6 (T) studerende. Sagen blev 
fremlagt og diskuteret. Beslutning: ansøgningen bortfalder, idet de studerende får mulighed for at 
tage DAT3+4 samt DAT5+6, efter gammel ordning. 

  

 
 

Ad. 4 Andre ansøgninger 

 Behandlede sager siden sidst blev gennemgået. 
4.1 Ansøgning om midler i forbindelse med fremlæggelse af artikel på en konference. Sagen blev 
fremlagt og diskuteret. Beslutning: Der blev fastlagt en politik på området til fremtidige ansøgninger. 
SN bevilger max. 2500,00 kr. til dækning af konferencegebyr. Bevillingen gives kun til én studerende 
pr. artikel og kun såfremt at ansøgeren fremlægger artiklen.  
SN opfordrer endvidere de studerende til at søge fonde til dækning af resten af rejseudgifterne. 

  

 Ad. 5 Overblik over de kommende studieordninger via gæstebesøg af revisionsgruppernes 
formænd. 

  SPIL uddannelsen v/ R. R. Hansen 



 
 
 
 
 

Studieordningen blev præsenteret for SN. SN udtrykte bekymring mht. dokumentation for SP1 
forløbet, da denne del vil foregå under DADIU og evalueringen af CS. Det blev derfor besluttet at 
evalueringen af SP1 fremover skal foregå samtidig med selve DADIU præsentationen i København.
 

 INF/BAIT uddannelserne v/J. Stage 
Studieordningerne for de to uddannelser blev præsenteret for SN. SN udtrykte bekymring for om 
BAIT studerende vil have tilstrækkelig kompetencer i programmering til at kunne blive dataloger. 
Som alternativ blev den gamle ordning med DAT3-4 + DAT5-6 diskuteret. SN nedsatte et udvalg til 
at se på sagen og lave en beskrivelse af forløbet, som kan godkendes på et senere tidspunkt som 
del af studieordningen for kandidatuddannelsen i Datalogi.  
   

 DAT/SW uddannelserne v/H. Hüttel 
Studieordningerne for de to uddannelser blev præsenteret for SN. Forskellen mellem DAT og SW 
uddannelsen sker fortrinsvis via Bachelorprojektet. SN havde ingen bemærkninger. 

  

 Ad. 6 Godkendelse af ny fagpakke vedr. ITVEST 

 Beslutning: Godkendt af studienævn. 
Men selve processen for godkendelse af fagpakkebilag til ITVEST er uklar for SN. Det blev derfor 
besluttet, at invitere ITEV koordinatoren på et senere tidspunkt til at fortælle mere om ITVEST.  
Bemærkning: Fagbilag forventes fremover at være færdigbehandlet, før de sendes til godkendelse i 
SN. 
 

 Ad. 7 Semesterevaluering fra styregrupperne vedr. E10 

 Sammenskrivningerne for efterårs semestret blev fremlagt og diskuteret. 
Bemærkning: BAIT5, to forskellige evalueringer idet de studerende er ikke enige med koordinators 
beskrivelse af semestret. 
 
Bemærkning: BAIT3, de studerende føler sig som gæster på de andre to institutter. Faget 
”Marketing, økonomistyring og rapportering” (MR) har haft uklare forudsætninger for de studerende 
og især har økonomidelen været svær, hvilket har resulteret i en stor dumpeprocent i faget.
 
Bemærkning: fremover vil datoerne for reeksaminer blive offentliggjort samtidig med de ordinære 
eksaminer.  

  

 Ad. 8 Referat fra møde på 1. studieår afholdt marts´11 

 Referatet af mødet blev fremlagt af Uffe Kjærulff.   
Evaluering af PV for det første år har vist at der skal ske en ændring, og Mette Mosgaard og Jette 
Holgaard er sat til komme med et udspil til forbedringer.  
Orientering om overbygningen ændres fra uge 43 til konsultationer for interesserede, idet det kun er 
et fåtal af studerende som ønsker at skifte retning. 

  

 Ad. 9 SN kompetencer i forhold til SICT  

 Studieleder Uffe Kjærulff er blevet kontaktet af Steen Bønsing (studienævnsformand på SAMF), 
som har efterspurgt SICT´s kompetence beskrivelse. Den officielle beskrivelse afventes stadig fra 
fakultetet. 

  

 Ad. 10 Meddelelser 

 PBL – forelæsning i april. Information kan fås ved henvendelse til LLT. 

 Antallet af kvote 2 ansøger er steget. Samlet antal af optag foreligger til august.  

  
Ad. 11 Eventuelt 

 Ingen kommentar 
 


